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:وصف المنتج 

بلف البخار لمنع دخول الغبار الغبارعلىعبارة عن غطاء غبار، ويتم تثبيت غطاء 

يمكن لغطاء البخار ذو الختم العلوي حماية بلف البخار . والحطام إلى خط أنابيب الوقود

.على جزء الخط من أنظمة التعبئة ذات النقطة المزدوجة

بوصات، ويتم استخدامه مع 4غطاء غبار البخار يناسب جميع الوصلات السريعة مقاس 

لا يمكن لأغطية . إنه سريع وسهل الإزالة واستبدال الغطاء. بوصات4أي بلوف ذو مقاس 

البخار القابلة للقفل تنشيط صمام قفل الهواء عند استخدامه على صمامات البخار ومحول

.إنه آمن. استعادة البخار

غطاء غبار البخار ذو لون برتقالي مما يشير إلى خطوط بلوف البخار وقابل للقفل لمنع

غطاء الختم العلوي متوفر بالسلاسل والأسلاك الفولاذية وحلقة الإصبع. سوء الاستخدام
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:المميزات 

.وخطوط الوقودالبلوففترة خدمة طويلة، تحمي فوهة  -1

.حشوة نايلون متينة تشكل ضغطًا للحفاظ على احكام إيجابي للضغط -2

.تصميم تجويف التدحرج بالكامل، لحركة سلسة -3

.يُحكم القِفل الفولاذي الأغطية بإحكام. جهاز الفتحة الرئيسي غير حر للفتح -4

5-غطاء البخار العلوي يمكن أن يتناسب مع سلاسل فولاذية، أسلاك فولاذية وحلقة الإصبع  

API1004 يلبي معيار( 6
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:الرسم
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:الأجزاء

الكمية المادة الوصف  التصنيف

1 DSSY-GY505-01 الجسم 1

1 MFD-120 طوق 2

2 XD-640 بنذ 3

2 DSSY-GY505-02 قفل 4

2 XD-535 بنذ 5

2 DSSY-GY505-03 قوس الربط 6

2 XD-530 بنذ 7

1 DSSYGY505-04 مقبض 8
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Product Description :

Vapor recovery cap is a dust cover, vapor recovery dust cap is installed on the 

vapor recovery adaptor to prevent gasoline vapor from escaping and prevent 

dust and debris entering the fuel pipe line. Top seal vapor cap can protect the 

vapor recovery adaptor on the line portion of a dual point fill systems.

Vapor dust cap fits all 4" male quick couplings, it is used with any 4" male cam 

and groove. The cam action creates smooth operation. It is fast, easy removal 

and replacement of cap. The lockable vapor caps can't activate the Air 

Interlock Valve when it is used on vapor valves and vapor recovery adapter. It 

is safe.

Vapor dust cap is orange color which indicates vapor recovery lines and 

lockable to prevent misuse. Top-seal cap is available with chains, steel wire 

and finger ring
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Advantages:

1) Long service life, protects poppet valve and fuel pipe line.

2) Cam rolling groove design, smoothly moment.

3) Durable Nitrile gasket forms pressure to maintain positive pressure seal.

4) Keyhole device is not free to open. Steel latche holds the caps secure.

5) Top seal vapor cap can match steel chains, steel wire and finger ring.

6) Meets API1004 standard.
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Drawings :
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Parts:

classification material Description Quantity

1 DSSY-GY505-01 Body 1

2 MFD-120 Gasket 1

3 XD-640 Pins 2

4 DSSY-GY505-02 Latch 2

5 XD-535 Pins 2

6 DSSY-GY505-03 Linkage Bracket 2

7 XD-530 Pins 2

8 DSSYGY505-04 Handle 1
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